
 

 
 
Mondelinge vragen – aanleg rotonde Schoolstraat/Thematerweg 
Van Waveren (CDA)   

 
Afgelopen weken is onrust ontstaan in Vleuten en Haarzuilens over de aanleg van de rotonde op de kruising 
Schoolstraat/Thematerweg. De rotonde zelf is op zich een verstandige maatregel, maar voor bewoners is 
onduidelijk hoe hun woningen tijdens de werkzaamheden bereikbaar blijven. Die zorgen gelden ook voor het 
bouwverkeer dat voor de aanleg van Haarzicht dezelfde wegen moet gaan gebruiken, maar nu via Haarzuilens 
zal moeten rijden.  

 
1. Herkent het college deze zorgen? 

2. Welke maatregelen gaat het college nemen om de overlast te beperken? Gaat het college de plannen 
in ontwerp of in planning aanpassen? 

3. Klopt het dat de aanleg van de rotonde klaar had moeten zijn voor de start bouw van Haarzicht? Zo ja, 
waarom wordt dat niet gehaald? 

 
De wijkraad en bewoners in het gebied zijn ook kritisch op de gemeente omdat niet goed en niet snel op de 
zorgen wordt gereageerd. 

4. Het college heeft aangegeven extra te investeren in projectmanagement en communicatie bij 
verkeersprojecten. Is dat bij dit project ook gebeurd? 

5. Hoe beoordeelt het college zelf het overleg en de informatievoorziening naar bewoners? Gaat het 
college hier wijzigingen in aanbrengen? 

 
 
 

 


